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(folytatás az 1. odalról)
olyan munkára, ami által több és jobb jön 
létre. A hallgatókkal együtt kereste a vá-
laszt arra a kérdésre, hogy miként lehet 
hasznosítani a most megszerzett képesí-
tést, s arra a következtetésre jutott, hogy 
a „zöld” ágazatok stratégiai ágazatok lesz-
nek, szükség lesz megfelelő szakemberek-
re. Dr. Villányi László, a SZIE Gazdasá-

gi és Társadalomtudományi Karának dé-
kánja leszögezte, hogy a most megszer-
zett papír mindenkit feljogosít az élethosz-
szig tartó tanulásra, s ehhez már kínálnak 
is további lehetőséget, hiszen az egyetem 
döntése szerint szeptembertől Szarvason 
vidékfejlesztési mesterképzést indítanak 
majd. A közvetlen hangvételű köszöntő-
ben Villányi László is leszögezte, hogy a 
környezet-energia-agrárium a jövő straté-
giai ágazgatai, ezért mindent megtesznek, 
hogy a magát vidék egyetemeként aposzt-
rofáló, az ország 7. legnagyobb egyeteme, 
a Szent István Egyetem kiváló kutatóegye-
temmé váljon a közeljövőben. Éder Tamás 
az alkalomhoz illő, hasznosítható és lel-
kesítő gondolatokat ígért beszéde elején, s 
tartotta is magát ígéretéhez. Beszámolt ar-
ról, hogy az élelmiszergazdaság világszer-
te felértékelődik, a természet erőforrásai-
nak hatékonyabb használatára lesz szük-
ség, miután 40 éven belül 50%-kal több 
élelmiszerre lesz szükség a Föld gyarapo-
dó népességének ellátásához. Ezért, akik a 
mezőgazdasághoz, az élelmiszergazdaság-
hoz, a vidékhez kötik életüket, jól dönte-
nek, akik pedig leírták már az agráriumot, 
azokat meglepetések érik majd a jövő-
ben. A végzősöknek kívánta, hogy sikeres 
egyénekként, sikeres csoportok tagjaiként, 
sikeres ország polgáraiként hasznosítsák 
most megszerzett, s a jövőben folyamato-
san bővítendő tudásukat. Az újdiplomások 
nevében ezt követően Sipos Renáta idéz-
te fel a gólyatábortól a záróvizsgákig ívelő 
felsőoktatásban eltöltött időszak emlékeze-
tes pillanatait. Köszönetet mondott tanára-
iknak, szüleiknek, majd megköszönte min-
den diáktársának, hoyg velük lehetett főis-
kolás Szarvason. A búcsúzó évfolyamok 
egy-egy szalagot kötöttek a kar zászlajára, 
majd Puskás János dékán gratulált minden 
végzősnek az egyetem rektori vezetése ne-
vében is. Kérte volt hallgatóit, hogy a kar 
képzéseit folyamatosan kísérjék fi gyelem-
mel, s látogassák meg tanulmányaik szín-
helyét, akár újra hallgatóként, akár öregdi-
ákként, mindenkit szívesen látnak.
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